	They're Here. They're Geeks. Get Used To It 

Turns out, geeks are inheriting the earth. 

Thanks to ubiquitous consumer electronics and the prominence of technology executives like Facebook Inc's Mark Zuckerberg and the late Steve jobs of Apple Inc it's no longer an insult to be called a geek. 

The geek -- broadly speaking, the tech-obsessed, socially-awkward type who spends more time online than offline - is more respected than ever, according to a survey by Modis, the technology staffing arm of Adecco SA, the world's biggest staffing company. 

Most Americans - 51 percent - now consider geeks professionally successful, up from 31 percent a year ago, Modis' annual "Geek Pride" survey found. More people also consider geeks to be extremely intelligent: 54 percent say so, up from 45 percent last year. 

The survey is Modis' way of marking Geek Pride Day, held each year on May 25th, the anniversary of the release of the first "Star Wars" movie in 1977.

“When you talk about a geek, you used to think of the guy in the back of the room, pocket protector with a bunch of pens in it, the white shirt, the high pants, very socially inept," said Modis President Jack Cullen. 

“Today, when I think of geeks, I think of Steve Jobs. One guy has redefined the geek concept. You could put Zuckerberg in the same category." 

Pop culture has had a big hand in the mainstreaming of geek. Popular U.S. television shows like "The Big Bang Theory" and "Glee" make geeks cool. 

Much of the shift is generational. 

"Millennials, every year, have more and more visibility and these are people who were born with technology." Cullen said." 

Millennials are people in their 20s and 30s who became adults around the turn of the millennium. 

Once pejorative, the word "geek" is now synonymous with "aficionado." 

[[[Source: Huffington Post]]]
	Они рядом. Они называют себя гиками. И за ними будущее.

Слово “гик” перестало быть оскорблением благодаря вездесущей бытовой электронике и известности руководителей технологических компаний вроде Марка Цукерберга, который основал Facebook Inc и покойного Стива Джобса, основателя Apple Inc.

Гик – это, проще говоря, одержимый техникой, интроверт, который проводит больше времени онлайн, чем оффлайн. Пользуется большим уважением, согласно исследованию Modis, технологического отдела кадрового обеспечения Adecco SA, крупнейшей в мире кадровой компании.

На сегодняшний день 51 процент американцев считает гиков профессионально успешными людьми, по сравнению с 31 процентом год назад как показал ежегодный опрос Modis "Гордость Гиков". Все больше людей также считают гиков невероятно умными: 54 процента по сравнению с 45 процентами в прошлом году.

Этот опрос - это способ Modis отметить День гика (Geek Pride Day) , который проводится каждый год 25 мая, в день выхода первого фильма саги "Звездные войны" в 1977 году.

“Когда речь идет о таком типе людей как гики, сразу приходит на ум необщительный парень, сидящий в углу комнаты в белой рубашке, высоких брюках с карманами набитыми кучей ручек", - сказал президент Modis Джек Каллен.

"Сегодня, когда я думаю о гиках, я думаю о Стиве Джобсе. Один парень переосмыслил этот термин. Про Цукерберга можно сказать тоже самое."
Гики стали мейнстримом благодаря поп- культуре. Популярные американские телевизионные шоу, такие как" Теория Большого Взрыва "и" Хор", делают гиков крутыми.

"Миллениалы с каждым годом становятся все более заметными, и это люди, которые родились с технологией”- Сказал Каллен.

Миллениалы - это люди в возрасте от 20 до 30 лет, которые стали взрослыми на рубеже тысячелетий.
Когда-то уничижительное слово "гик" стало синонимом слова "фанат".
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